



Wednesday 3 and Thursday 4 April 2019
Meetings of NATO Foreign Ministers #ForMin
Washington DC

MEDIA PROGRAMME

***** 2 April 2019 *****

Accreditation Office opening hours: 09:00 – 17:00

(Washington Foreign Press Center, National Press Building 529 14th Street NW Suite 800)

Media centre not open.

- 15:10 **NATO Secretary General's bilateral meeting with the President of the United States of America - press spray**
- The event will be available live on the NATO website and on satellite (TBC) and afterwards on www.natomultimedia.tv

***** 3 April 2019 *****

Accreditation Office opening hours: 09:00 – 18:00

(Washington Foreign Press Center, National Press Building 529 14th Street NW Suite 800)

- 09:00 – 20:30 Media Centre opening hours – US Department of State, Harry S. Truman Building
- 11:00 – 15:30 Information desk. Distribution of pool cards for videographers and photographers

SIDE EVENTS - NOT HAPPENING AT LOCATION OF THE MINISTERIAL MEETING

- 09:10 **NATO Deputy Secretary General's opening address at "NATO Engages: the Alliance at 70"- The Anthem**
- Available live on CCTV in the Media Centre, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv
- 11:00 – 11:45 **NATO Secretary General's address to a Joint meeting of the US House of Representatives and Senate – Capitol Hill**
- Available live on CCTV in the Media Centre, on the NATO Website, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv

- 15:00 – NATO Secretary General’s speech at the conference “NATO Engages: the Alliance at 70 “ - *The Anthem***
- Available live on the NATO Website, on CCTV in the Media Centre, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv
- 16:00 – NATO Secretary General’s bilateral meeting with the Secretary of State of the United States of America**
- NATO and US will make photos available after the meeting
- 18:15 – Reception to celebrate NATO’s 70 Anniversary - *Andrew Mellon Auditorium***
- Public remarks by the US Secretary of States and NATO Secretary General
 - Official Portrait
 - At location coverage by Host TV and invited media
 - Available live on the NATO Website, on CCTV, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv

******* 4 April 2019 *******

- 06:30 – Media Centre opening hours – US Department of State Harry S. Truman Building**
18:00

NATO SECRETARY GENERAL’S DOORSTEP AND ARRIVALS

- 08:10 NATO Secretary General’s doorstep – US Department of State VIP Entrance**
- Available live on the NATO Website, on CCTV, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv

Media will be escorted to and from the doorstep location; first departure from the Pool meeting point at 07:15.

MEETING OF THE NORTH ATLANTIC COUNCIL (NAC) IN FOREIGN MINISTERS’ SESSION

- 07:45** *Pool meeting point in the Media Centre. Pools A, B and C of visual media only depart to cover the meeting of the NAC in Foreign Ministers’ Session.*
- 08:30 Meeting of the North Atlantic Council in Foreign Ministers’ session**
Public opening remarks
- At location coverage of the beginning of the meeting by the pools A, B and C
 - Available live on the NATO Website, on CCTV, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv
- 10:15** End of meeting of NAC in Foreign Ministers’ Session.

NATO SECRETARY GENERAL’S PRESS CONFERENCE

- 10:20 Press Conference by the NATO Secretary General**

Open to all accredited media representatives

- Available live on the NATO Website, on CCTV, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv

MEETING OF THE NORTH ATLANTIC COUNCIL (NAC) IN FOREIGN MINISTERS' SESSION

- 10:30** *Pool meeting point in the media centre. Pool D of photographers only departs to cover the meeting of the NAC in Foreign Ministers' Session.*
- 10:45** **Meeting of the North Atlantic Council (NAC) in Foreign Ministers' session**
- No public opening remarks - Photo spray by pool D
- 12:15** End of meeting of NAC in Foreign Ministers' Session.

WORKING LUNCH

- 12:30** **Working lunch of the North Atlantic Council in Foreign Ministers' session**
No media coverage
- 13:45** End of the working lunch

NATO SECRETARY GENERAL'S PRESS CONFERENCE

- 13:55** **Press Conference by the NATO Secretary General**
Open to all accredited media representatives
- Available live on the NATO Website, on CCTV, on satellite, to feed distribution point and afterwards on www.natomultimedia.tv

Note: Some national delegations may choose to brief the media after the NATO Secretary General. Time and location to be announced at the Information desk; for further information, please contact the Delegations directly (Contact list available at the Information desk)



Mercredi 3 et jeudi 4 avril 2019
Réunions des ministres des Affaires étrangères
des pays de l'OTAN #ForMin
Washington D.C.

MEDIA PROGRAMME

******* 2 avril 2019 *******

Heures d'ouverture du Bureau d'accréditation : 09h00 – 17h00

(Le Bureau d'accréditation se trouvera au Washington Foreign Press Center, National Press Building 529 14th Street NW Suite 800)

Centre de presse pas encore ouvert.

- 15:10 Réunion bilatérale entre le secrétaire général de l'OTAN et le Président des États-Unis - Opportunité de presse**
- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN et par satellite (TBC), et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

******* 3 avril 2019 *******

Heures d'ouverture du Bureau d'accréditation : 09h00 – 18h00

(Le Bureau d'accréditation se trouvera au Washington Foreign Press Center, National Press Building 529 14th Street NW Suite 800)

- 09:00 – Heures d'ouverture du Centre de presse – Bâtiment Harry S. Truman,**
20:30 département d'État américain
- 11:00 – Comptoir d'information : distribution des cartes de pool pour les**
15:30 vidéojournalistes et les photographes

EVENEMENTS QUI AURONT LIEU AILLEURS QUE SUR LE SITE DE LA RÉUNION MINISTÉRIELLE

- 11:00 – Discours du secrétaire général de l'OTAN à une réunion conjointe de la Chambre**
11:45 des représentants et du Sénat des États-Unis – Capitole
- Diffusion en direct sur le système de télévision en circuit fermé dans le Centre de presse, vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

- 15:00 –** Discours du secrétaire général de l'OTAN à la conférence intitulée « L'OTAN en dialogue : le 70^e anniversaire de l'Alliance » – *The Anthem*
- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv
- 16:00 –** Réunion bilatérale entre le secrétaire général de l'OTAN et le secrétaire d'État américain
- L'OTAN et les États-Unis diffuseront des photos après la réunion.
- 18:15 –** Réception à l'occasion du 70^e anniversaire de l'OTAN – *Auditorium Andrew Mellon*
- Observations liminaires publiques par le secrétaire d'État américain et le secrétaire général de l'OTAN
 - Photo officielle
 - Couverture sur place par la télévision du pays hôte et par les médias invités
 - Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

***** 4 avril 2019 *****

- 06:30 –** Heures d'ouverture du Centre de presse – *Bâtiment Harry S. Truman,*
18:00 *département d'État américain*

POINT DE PRESSE INFORMEL DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL DE L'OTAN ET ARRIVÉES DES MINISTRES

- 08:10** **Point de presse informel du secrétaire général de l'OTAN – Entrée VIP du département d'État américain**
- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

Les médias seront escortés jusqu'au lieu du point de presse informel, et au retour; premier départ à partir du point de rassemblement des pools à 7h15.

RÉUNION DU CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD EN SESSION DES MINISTRES DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

- 07:45** Point de rassemblement des pools dans le Centre de presse. *Pools A, B et C de médias visuels uniquement : départ pour couvrir le début de la réunion du Conseil en session des ministres des Affaires étrangères*
- 08:30** **Réunion du Conseil de l'Atlantique Nord en session des ministres des Affaires étrangères**
 Observations liminaires publiques
- Couverture sur place du début de la réunion par les pools A, B et C

- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

10:15 Fin de la réunion du Conseil en session des ministres des Affaires étrangères

CONFÉRENCE DE PRESSE DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL DE L'OTAN

10:20 **Conférence de presse du secrétaire général de l'OTAN**

Accessible à tous les représentants des médias accrédités

- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

RÉUNION DU CONSEIL DE L'ATLANTIQUE NORD EN SESSION DES MINISTRES DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES

10:30 *Point de rassemblement des pools dans le Centre de presse. Pool D de photographes uniquement : départ pour couvrir le début de la réunion du Conseil en session des ministres des Affaires étrangères*

10:45 **Réunion du Conseil de l'Atlantique Nord en session des ministres des Affaires étrangères**

- Pas d'observations liminaires publiques – point photo par le pool D

12:15 Fin de la réunion du Conseil en session des ministres des Affaires étrangères

DÉJEUNER DE TRAVAIL

12:30 **Déjeuner de travail du Conseil de l'Atlantique Nord en session des ministres des Affaires étrangères**

Pas de couverture par les médias

13:45 Fin du déjeuner de travail

CONFÉRENCE DE PRESSE DU SECRÉTAIRE GÉNÉRAL DE L'OTAN

13:55 **Conférence de presse du secrétaire général de l'OTAN**

Accessible à tous les représentants des médias accrédités

- Diffusion en direct sur le site web de l'OTAN, sur le système de télévision en circuit fermé, par satellite et vers le point de distribution du signal, et disponible ensuite sur le site www.natomultimedia.tv

Note : Certaines délégations nationales pourraient décider de s'adresser à la presse après l'intervention du secrétaire général de l'OTAN. L'heure et le lieu de ces points de presse seront annoncés au comptoir d'information. Pour plus d'informations, prière de prendre contact directement avec les délégations (liste de contacts disponibles au comptoir d'information).